

Peszek, Jan (1944-)

Artykuły - Wywiady

Artykuły z lat 1991-2014

1991

Jan Peszek. - **Echo Krakowa, 2.07.1991.**

Bodnar, I. Teresa Peszek i jej wspaniała rodzina : Żony sławnych mężów. - **Gazeta Krakowska, 30.11-1.12.1991.**

1992

Wariat i zakonnica (Krakowska Fundacja Artystów Teatru - Kraków). - **Polityka, 3.10.1992.**

Galicyjskie plotki. - **Echo Krakowa, 8.10.1992.**

Witkacy i Peszek. - **Czas Krakowski, 17.12.1992.**

1993

Biernacka, E. Portret Artysty: Jan Peszek. - **Dekada Literacka, 16-31.01.1993.**

Triumf krakowskiej PWST. - **Dziennik Polski, 29.03.1993.**

Peszek w torcie. - **Czas Krakowski, 7.04.1993.**

Fruwające torty i jaja z autografem czyli... Benefis Jana Peszka. - **Gazeta Krakowska, 7.04.1993.**

Krupiński, W. Żeby do sztuki dostroiło się życie : Bajor, Peszek, Sikorowski... - **Dziennik Polski, 8.04.1993.**

Dwa benefisy w Teatrze "STU" : Peszek w jajach, Sikorowski w pisankach. - **Echo Krakowa, 8.04.1993.**

Mikos, M. Peszek w torcie. - **Gazeta Wyborcza, 13.04.1993.**

Kowalczyk, J. R. Wystrzałowe życie. - **Rzeczpospolita, 16.04.1993.**

2 TVP 22:05 Benefis Jana Peszka w Teatrze STU.

- **Gazeta Wyborcza, 8-9.05.1993.**

Festiwalowe Laury dla Gardzienic, Głowackiego, Jarockiego i Peszka. - **Gazeta Robotnicza, 18.05.1993.**

Kucharski K. Autorski czy nieautorski.

- **Gazeta Robotnicza, 20.05.1993.**

Jury jubileuszowego XXX Festiwalu Polskich Sztuk Współczesnych we Wrocławiu przyznało nagrody. - **Przekrój, 30.05.1993.**

Fryz-Więcek, A. Teatralny dom rodziny Peszków.

- **Gazeta Krakowska, 12-13.06.1993.**

Cybulski, W. Koncertmistrz. Jana Peszka mógłby zastąpić tylko Woody Allen. - **Dziennik Polski, 25.06.1993.**

Peszek znowu w Nowym Jorku.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Łódzka), 20-21.11.1993.**

[Ogłoszenie o spektaklu w dniu 8 grudnia, pt. "Scenariusz dla nieistniejącego lecz możliwego aktora instrumentalnego".]

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 23.11.1993.**

Musiał, A. Mogłem pokazać goły tyłek. Jan Peszek Superstar.

- **Gazeta Wyborcza, Gazeta Łódzka, 27/28.11.1993.**

1994

Rodzinny teatr Peszków. - **Gazeta Krakowska, 4.01.1994.**

Jan Peszek zmienny jak kameleon. - **Świat Kobiety, 15.02.1994.**

Jan Peszek podwójnie : "Wariat i zakonnica" w "Imparcie".

- **Gazeta Robotnicza, 16.02.1994.**

Brawa dla Peszka.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 1.03.1994.**

Nasi za granicą [informacja o premierze przedstawienia Sunatokei-no sanatorium w Tokio 15X]. - **Teatr nr 11, listopad 1994.**

Keszcz, H. Wszyscy na scenę. - **Gazeta Krakowska, 23/26.12.1994.**

1995

Aury, atmosfery, Schulz. - **Dziennik Polski, 4.01.1995.**

Sanatorium pod Peszkami. Premiera w Teatrze im. Słowackiego.
- **Czas Krakowski, 4.01.1995.**

Fryz-Więcek, A. Układanka z Schulza : Klan Peszków w "Miniaturze".
- **Gazeta Krakowska, 13.01.1995.**

Laury dla Peszka : VII Złoty Wawrzyn Grzymały.
- **Ilustrowany Kurier Polski, 13-15.01.1995.**

Gwiazdy w złotych wieńcach. - **Gazeta Pomorska, 30.01.1995.**

Nowak, A. Podwójny syndrom ojca : Rodzina Peszków w "Sanatorium". - **Ilustrowany Kurier Polski, 3/5.02.1995.**

"Schulz" Peszka. - **Dziennik Łódzki, 21.02.1995.**

Zaproszenia dla Czytelników: Dni Peszka.
- **Kurier Szczeciński, 8.03.1995.**

Jęsiak, A. Wieczór z Schaefferem : "Miniatura" ledwo pomieściła widzów. - **Dziennik Bałtycki, 8.03.1995.**

Teatralny weekend : Dwie premiery i Jan Peszek.
- **Głos Szczeciński, 11-12.03.1995.**

Peszek w Szczecinie. - **Gazeta Krakowska, 13.03.1995.**

Dni Jana Peszka [w Szczecinie]. - **Dziennik Polski, 13.03.1995.**

Wyżyńska, D. Rodzina Peszków na scenie : W Teatrze Studio : Bruno Schulz Jana Peszka.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Stołeczna), 12.05.1995.**

Klan Peszków w "Studio". - **Kurier Polski, 12-14.05.1995.**

Jan Peszek [życzenia dla Wiadomości Kulturalnych].

- **Wiadomości Kulturalne, 28.05.1995.**

Ziemianin, M. Tym razem nie w Andrychowie : Wakacje u Peszków.

- **Gazeta Krakowska, 6.07.1995.**

Bułkowa, G. Jan Peszek w Nowym Jorku : Korespondencja ze Stanów Zjednoczonych. - **Echo Krakowa, 18.07.1995.**

Aktorzy na Plan [o filmie "Po latach].

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Stołeczna), 18.08.1995.**

Solińska, E. Na inaugurację Peszek w roli wrywacza serc :
Warszawska Jesień : Pod opieką Radia.

- **Życie Warszawy, 6.09.1995.**

"Po latach" nad Wisłą. - **Gazeta Wyborcza, 9/10.09.1995.**

Tumiłowicz, B. Jaka jesteś muzyczna awangardo? : "Warszawska
Jesień '95". - **Przegląd Tygodniowy, 27.09.1995.**

Jan Peszek. - **Echo Krakowa, 4.10.1995.**

Tolerancja : Co to znaczy : opinie.

- **Twój Styl nr 10, październik 1995.**

Tarnowski dyplom studentów PWST : Pod kierunkiem Jana Peszka.

- **Dziennik Polski, 6.11.1995.**

Premierowy spektakl. - **Gazeta Krakowska, 6.11.1995.**

Obronić dyplom w Tarnowie. - **TEMI, 8.11.1995.**

Dyplomowa Premiera : Aktualności Tarnowskie.

- **Gazeta w Krakowie, 8.11.1995.**

1996

Budzińska, A. Jan Peszek: Pierwszy raz jestem tematem wystawy.

- **Echo Krakowa, 5/7.01.1996.**

Powrót "Mizantropa" : Tercet Peszków : W Teatrze Miejskim w Gdyni.

- **Dziennik Bałtycki, 26.04.1996.**

"Mutanci". [Teatr TV]

- **Dziennik Zachodni, 30.08/1.09.1996.**

Tomaszewski, S. Na otwarcie Fredro i Ostrowski [o Teatrze TV].

- **Przegląd Tygodniowy, 4.09.1996.**

Hałasa, D. Peszek i japońska doskonałość : Korespondencja

"Dziennika" z Tokio. - **Dziennik Polski, 7.11.1996.**

Rozebrał wszystkich, nawet siebie : Schulz według Peszka.

- **Dziennik Wschodni, 11.12.1996.**

Haponiuk, M. Smak niespełnienia : Poniedziałkowe "Sanatorium Pod Klepsydrą" rodziny Peszków.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Lublinie), 11.12.1996.**

1997

Niziołek, A. Spaliśmy w Drohobyczu : Teatr Jana Peszka :

"Sanatorium Pod Klepsydrą".

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Wielkopolska), 5.03.1997.**

Mikos, M. Dwadzieścia lat z hakiem : Scenariusz dla

Nie istniejącego... Spóźniony Jubileusz.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 21.03.1997.**

Na jego pracoholizm nie ma lekarstwa.

- **Życie na Gorąco, 27.03.1997.**

Śmietana, K. Wirtuozeria Jana Peszka. - **Pasmo, 16.05.1997.**

Huzarska-Szumiec, M. Klony. - **Gazeta Krakowska, 6.06.1997.**

"Sanatorium Pod Klepsydrą" według Peszka : Izrael : Tydzień

Schulza. - **Rzeczpospolita, 10.06.1997.**

Wolny strzelec. - **Gazeta Poznańska, 19.09.1997.**

Wolny strzelec. Jan Peszek nauczył się japońskiego i zaczął kolekcjonować kimona. - **Dziennik Łódzki, 24.09.1997.**

Huzarska-Szumiec, M. Japońska przygoda Jana Peszka : Aktor w drodze. - **Gazeta Krakowska, 22-23.11.1997.**

Podlaska Jesień Teatralna. - **Dziennik Wschodni, 24.11.1997.**

Wolny strzelec. Jan Peszek nauczył się japońskiego i zaczął kolekcjonować kimona. - **Głos Szczeciński, 24/26.12.1997.**

Prawiek w telewizji : Kultura : Peszek w Wierszalinie.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Białymstoku), 30.12.1997.**

Huzarska-Szumiec, M. Szampańska rodzina.
- **Gazeta Krakowska, 24/26.12.1997.**

1998

Scenariusz dla Jana Peszka.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta na Pomorzu), 2.02.1998.**

Scenariusz dla Jana Peszka.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta na Pomorzu), 6.02.1998.**

Kudeł, R. Świat Bruno Schulza : Peszkowe trio we Włocławku.
- **Gazeta Pomorska, 16.03.1998.**

Człowiek, jedna żarówka i kompletnie puste wnętrze.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Stołeczna), 4.06.1998.**

Speszony Peszek : Nie lubi swojej twarzy.
- **Dziennik Polski, 3.10.1998.**

Peszek speszony : Fotografie Mirosława Mroza.
- **Gazeta Krakowska, 5.10.1998.**

1999

Szubartowicz, P. Aktor nieskończonych możliwości - Jan Peszek.
- **Trybuna, 13/14.02.1999.**

Rodzinne przeboje : "Bula Bula" Peszków.
- **Gazeta Krakowska, 30.06.1999.**

Jan Peszek z rodziną. - **Dziennik Polski, 18.11.1999.**

2000

Spektakle z bankietem i tańcem. - **Rzeczpospolita, 14.02.2000.**

Pawełek, M. Peszek o sobie : W Klubie Kuźnia.
- **Gazeta Krakowska, 23.06.2000.**

"Verba Sacra" : Jan Peszek recytował fragmenty "Księgi Hioba".
- **Dziennik Polski, 17.07.2000.**

Kornaś, T. Modlitwa bogobojnego Hioba : Verba Sacra i Jan Peszek.
- **Dziennik Polski, 24.07.2000.**

Bula Bula.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Białymstoku), 28.07.2000.**

Dziękuję naturze za to co mam : Jan Peszek : Kwestionariusz Prousta. - **Gazeta Wyborcza, 7/8.10.2000.**

2001

Scenariusz dla Peszka. - **Trybuna Śląska, 29.10.2001.**

2002

Peszkwie. - **Dziennik Polski, 17.01.2002.**

Biesiada Teatralna w Horyńcu Zdroju. - **Dziennik Polski, 1.02.2002. [**

Peszek, M. Słowa z muzyką. - **Newsweek Polska, 24.02.2002.**

Scenariusz chwilowo dla dwóch : Jan Peszek i Andre Erlen grają

sztukę Schaeffera. - **Dziennik Polski, 13/14.04.2002.**

Strażnicy sensu : Schaeffer ponadczasowy.

- **Gazeta Krakowska, 16.04.2002.**

Niemiecki scenariusz Peszka : Niedzielny wieczór w Teatrze Groteska.

- **Gazeta Krakowska, 27.04.2002.**

Peszek – aktor możliwy.

- **Dziennik Polski, Twój Sufler, 9/15.05.2002.**

Jan Peszek z córką i Voo Voo : Niecodzienny spektakl - koncert.

- **Dziennik Polski, 8/9.06.2002.**

Muzyka ze słowami : w PWST. - **Gazeta Krakowska, 11.06.2002.**

Potrzeba akceptacji : Niezwykłe spotkanie w krakowskiej szkole teatralnej. - **Dziennik Polski, 12.06.2002.**

Targoń, J. Odjazd w nieznane : Gościnnie w PWST : "Muzyka ze słowami". - **Gazeta Wyborcza, 12.06.2002.**

Kozik, A. Targoń, J. Kokoryny. - **Gazeta Wyborcza, 11.04.2002.**

Piosenki i Peszek : Weekend na Scenie Fundacji Starego Teatru.

- **Gazeta Krakowska, 29.06.2002.**

Scenariusz według Peszka. - **Kurier Poranny, 9-11.11.2002.**

2003

Muzyka ze słowami : Niezwykły koncert-spektakl w Forum.

- **Gazeta Wyborcza (Białystok), 23.05.2003.**

2004

Łoże dla marzycieli : Jan Peszek zaprasza do Teatru STU.

- **Dziennik Polski, 3.06.2004.**

2005

Ciosek, J. W japońskim ogrodzie : Takiego mnie jeszcze nie znacie: Jan Peszek. - **Dziennik Polski, 4.05.2005.**

Sieradzki, J. Niedonosek. [o spektaklu: Elias Canetti "Auto-Da-Fe"]. - **Przekrój, 24.07.2005.**

Drewniak, Ł. Hotelowa Czarna Dziura. [o spektaklu: Roland Schimmelpfennig "Przedtem/Potem"]. - **Przekrój, 24.07.2005.**

Ciosek, J. W stanie bulgotu : Poczet aktorów krakowskich: Jan Peszek. - **Dziennik Polski, 26.11.2005.**

2006

Nowicka, J. Jan Peszek show : "Matka" Witkacego na 40-lecie Teatru STU. - **Rzeczpospolita, 28.02.2006.**

Targoń, J. Peszek jako diva : Teatr STU "Matka". - **Gazeta Wyborcza, 1.03.2006.**

2007

Frenkiel, M. Biorę życie jakie jest. - **Gazeta Krakowska, 26/27.05.2007.**

Derkaczew, J. Biblia szaleństwa według Iwana Wyrypajewa. - **Gazeta Wyborcza, 10.09.2007.**

2011

Handzlik, T. "Wesele Figara" Mozarta w Muzeum Narodowym. - **Gazeta Wyborcza, 31.12.2010/6.01.2011.**

Goc, A. Jan Peszek pamięta o Japończykach : Żurawi dla Kesennumy przybywa. - **Gazeta Wyborcza, 5.04.2011.**

Iskra, M. Jan Peszek : Poczet Krakowskich Profesorów.
- **Dziennik Polski, 22.04.2011.**

Derkaczew, J. Wibrująca pięść Jana Peszka.
- **Gazeta Wyborcza, 28.07.2011.**

Kachel, K. Górską, A. Wejście Peszka.
- **Polska Gazeta Krakowska, 5.08.2011.**

2013

Głowacki, P. Stare abecadło Jana Peszka.
- **Dziennik Polski, 6.06.2013.**

Ciosek, J. Gromadka Jana, czyli wszystko, co chcecie wiedzieć o Peszkach. - **Dziennik Polski, 20.12.2013.**

2014

Cagiel, G. Proszę nas dalej zarażać!
- **Gazeta Wyborcza, 13.02.2014.**

Jagiello, M. Jana Peszka podwójne solo w Starym Teatrze.
- **Gazeta Krakowska, 21.02.2014.**

Wywiady z lat 1988-2013

1988

Jestem z brzucha potwora : z Janem Peszkiem rozmawia Urszula Bielewska. - **Kultura, 21.12.1988.**

1992

Smak życia : rozmowa z Janem Peszkiem : rozmawiali: Wojciech Lipowski, Agnieszka Nawrot. - **Dziennik Polski, 3.01.1992.**

Nie rachuje się, kiedy się kocha : z Janem Peszkiem rozmawia Izabella Bodnar. - **Przekrój, 26.01.1992.**

Bywam przykrym partnerem : Grażyna Trela rozmawia z Janem

Peszkiem . - **Film, 2.02.1992.**

1993

Teraz naprawdę dotykam życia - mówi Jan Peszek : rozmawiała Magdalena Kość. - **Czas, 26.02.1993.**

Jak mam nie kochać teatru : Rozmowa z Janem Peszkiem, aktorem.
- **Życie Warszawy, 7-8.08.1993.**

1994

Sas, R. Jan Peszek: "każdy może być aktorem".
- **Gazeta Krakowska, 14.01.1994.**

Zbliżenia z Janem Peszkiem w Rzeszowskim Teatrze : "Wolny" zajęty aktor : wysłuchała Dorota Krowiak.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Rzeszowie), 25.03.1994.**

W teatrze czuję, że żyję : rozmowa z Janem Peszkiem, aktorem Starego Teatru w Krakowie : rozmawiała Maja Wojnarowska.
- **Gazeta Robotnicza, 8.04.1994.**

Absurdalne to żywe : z Janem Peszkiem rozmawia Aleksandra Szarłat. - **Sztandar Młodych, 22-24.04.1994.**

Z Janem Peszkiem rozmawia Aleksandra Remborska.
- **Teatr 94/12/23. Biblioteka PWST.**

1995

Bunt jest we mnie : Rozmowa Gazety z Janem Peszkiem : rozmawiała Jadwiga Oleradzka. - **Gazeta Pomorska, 2.02.1995.**

"Pruję" na swoim stateczku... : Rozmowa z Janem Peszkiem : Lilianna Bartowska. - **Głos Szczeciński, 4/5.02.1995.**

Widz, czyli pacjent : Wyznania spełnionego aktora.
- **Głos Szczeciński, 11/12.02.1995.**

Szelest ról i fotosów. Złoty Wawrzyn Grzymały 1995 : z Janem

Peszkiem rozmawia Anita Nowak.
- **Ilustrowany Kurier Polski, 3/5.03.1995.**

Zwariowanie na życie : z Janem Peszkiem rozmawia Barbara Natkaniec. - **Dziennik Polski, 23.03.1995.**

Dwie Strony Lustra : z Janem Peszkiem, jego córką Marią i synem Błażem rozmawia Dorota Mirska. - **Twój Styl, 6.06.1995.**

Wierzę w sens i istnienie teatru : z Janem Peszkiem rozmawia Marek Zięba. - **TEMI, 15.11.1995.**

1996

Etat zawsze mnie mierzył : rozmowa z Janem Peszkiem : rozmawiała Urszula Bielous. - **Przegląd Tygodniowy, 20.03.1996.**

Scenariusz dla Peszka : notowała Hanna Ciepiela.
- **Gazeta Lubuska, 22/23.06.1996.**

Aktorskie wyznania : rozmawiał Paweł Gula.
- **Dziennik Zachodni, 30.08/1.09.1996.**

Miałem być dentystą : rozmowa z Janem Peszkiem : Jerzy Filar.
- **Dziennik Zachodni, 16.10.1996.**

Wiecznie kwitnace drzewo : Randka z... Janem Peszkiem :
rozmawiała Gabriela Pewińska.
- **Gazeta Olsztyńska, 18/20.10.1996.**

Nazywają nas mafią : rozmowa z Janem Peszkiem : rozmawiał Janusz Świąder. - **Dziennik Wschodni, 20.12.1996.**

1997

Jestem szczęściarzem... : rozmowa z Janem Peszkiem, aktorem i reżyserem : rozmawiała Mariola Wiktor.
- **Dziennik Łódzki, 30.04/1.05.1997.**

Maria, córka Peszka : rozmowa z Aktorką Marią Peszek : rozmawiała Dorota Wyżyńska.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Stołeczna), 31.05/1.06.1997.**

Pędzę na zatracenie... rozmowa z Janem Peszkiem, aktorem :
rozmawiała Renata Borowczak.

- **Głos Wielkopolski, 11.07.1997.**

Peszkowie atakują : rozmawiała Edyta Wasielewska.

- **Głos Wielkopolski, 18.09.1997.**

Zielone przedstawienie i okręt odpływa w siną dal : rozmowa z Janem
Peszkiem : rozmawiała Maria Fraszewska.

- **Gazeta Olsztyńska, 26/2.09.1997.**

Szczęśliwi ról nie liczą : W swoim zawodzie jestem po prostu
zręcznym mamutem, rozmowa z Janem Peszkiem ; rozmawiała
Urszula Bielous. - **Przegląd Tygodniowy, 5.11.1997.**

1998

Jednego życia za mało : rozmowa z Janem Peszkiem : Roman
Praszyński. - **Robotnicza Gazeta Wrocławska, 16.01.1998.**

Jednego życia za mało : rozmowa z Janem Peszkiem : Roman
Praszyński. - **Dziennik Zachodni, 23.01.1998.**

Wirtuoz sceny : Randka z... Janem Peszkiem : rozmawiał Istvan
Grabowski. - **Gazeta Olsztyńska, 30.01-1.02.1998.**

Na zamówienie : Jan Peszek : rozmawiał Kazimierz Sobolewski.
- **Kurier Polski, 27.02/1.03.1998.**

Leśniewska, M. Polityka jak prostytutka.

- **Gazeta Poznańska, 29.05.1998.**

Mistrz na pustej scenie : z Janem Peszkiem rozmawia Stanisław
Bukowski.

- **Express Wieczorny, 6/7.06.1998.**

Miał być dentystą : rozmowa z Janem Peszkiem : rozmawiał Istvan
Grabowski. - **Trybuna Śląska, 6.08.1998.**

"Aktor musi mieć naturę łajdaka..." : rozmawiał Janusz Świąder.
- **Dziennik Wschodni, 2.10.1998.**

Strefy własnego piekła : Randka z... Janem Peszkiem : Rozmawiał Janusz Świąder. - **Gazeta Olsztyńska, 1-20.12.1998.**

2000

Coraz szybciej, coraz dalej : rozmawiała Jolanta Ciosek.
- **Dziennik Polski, 16.02.2000.**

Rachunki za teatr : rozmowa z Janem Peszkiem : Rozmawiał Krzysztof Karwat. - **Gazeta Krakowska, 28.04.2000.**

Rachunki za teatr : rozmowa z Janem Peszkiem : Rozmawiał Krzysztof Karwat. - **Życie Warszawy, 6/7.05.2000.**

Nie jestem egzaltowany : z Janem Peszkiem, aktorem Starego Teatru w Krakowie, jurorem festiwalu Zdarzenia 2000 w Tczewie, rozmawia Alina Kietrys.
- **Głos Wybrzeża, 2/4.06.2000.**

Jestem człowiekiem ruchu : rozmowa z Janem Peszkiem - aktorem : rozmawia Agata Niebul. - **Echo Dnia, 30.06.2000.**

Jestem jętką jednodniówką : rozmowa z Janem Peszkiem : rozmawiała Beata Matkowska- Świąder.
- **Gazeta Telewizyjna, [Gazeta Wyborcza], 7-13.07.2000.**

Źle znoszę patos : rozmowa z aktorem Janem Peszkiem : rozmawiała Romana Brzezińska.
- **Gazeta Poznańska, 15-16.07.2000.**

Nie jestem Gloucesterem : rozmowa z Janem Peszkiem : Rozmawiał Tomasz Wypych.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Łódzka), 19.10.2000.**

2002

Rewolucjonista na własny rachunek : rozmowa z Janem Peszkiem : rozmawiał Jacek Cieślak.

- **Rzeczpospolita (Plus Minus), 11/12.05.2002.**

2003

Coraz straszniej... : z Janem Peszkiem rozmawia Łukasz Maciejewski. - **Dziennik Piątkowy, 5.09.2003.**

2004

Człowiek z niewyparzonym językiem : rozmowa Małgorzaty Piwowar z Janem Peszkiem. - **Rzeczpospolita, Tele, 27.02/4.03.2004.**

Jestem chodzącym paradoksem : z Janem Peszkiem rozmawia Łukasz Maciejewski. - **Dziennik Piątkowy, 13.08.2004.**

Uwielbiam takie pułapki - mówi Jan Peszek, reżyser "Łoża" : rozmawiała Jolanta Ciosek. - **Dziennik Polski, 16.09.2004.**

2005

Jan Peszek : Umowa z córką : Rozmawiał Mikołaj Lizut. - **Wysokie obcasy, 21.05.2005.**

2006

Kuchenne misterium : Rozmowa z Janem Peszkiem o premierze "Matki" w Teatrze STU : rozmawiała Jolanta Ciosek. - **Dziennik Polski, 24.02.2006.**

2007

Chodzący paradoks : Rozmowa z Janem Peszkiem : Rozmawiał Łukasz Maciejewski. - **Dziennik Polski, (teleDziennik), 16.01.2007.**

Sztuka jedzenia czereśni : Z Janem Peszkiem rozmawia Jacek Cieślak. - **Rzeczpospolita (Plus-Minus), 31.05-1.06.2008.**

Ciosek, J. Niektóre oblicza Jana Peszka.

- **Dziennik Polski, 9.06.2007.**

2009

Mężczyzna sprawdza się w pracy : Z aktorem Janem Peszkiem rozmawia Marta Strzelecka. - **Duży Format, 30.07.2009.**

2011

Cimcirymci po japońsku : o Japonii, do której początkowo wracać wcale nie chciał, opowiada Jan Peszek : rozmawiała Anna Goc.
- **Gazeta Wyborcza (Magazyn Krakowski), 8.04.2011.**

Wibrująca obecność Peszków na chińskiej ziemi : Rozmowa z Bartoszem Szydłowskim, dyrektorem teatru Łaźnia Nowa :
Rozmawiała Renata Radłowska. - **Gazeta Wyborcza, 4.08.2011.**

Jestem wędrującym ptakiem : Jan Peszek o szukaniu swojego miejsca i spektaklu "Misja" Bartosza Szydłowskiego, który dziś ma premierę : Rozmawiał Rafał Stanowski.
- **Dziennik Polski, 20.05.2013.**

Ciało mówi więcej niż słowo : Z Janem Peszkiem, znakomitym krakowskim aktorem, o sztuce, podróży do Shaolin i Papui oraz o poszukiwaniu prawdy i oryginalności rozmawia - Łukasz Kaczyński.
- **Polska Gazeta Krakowska, 14/15.09.2013.**